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Různé - podněty od členů - zde můžete vypsat dotazy, podněty. 

3 odpovědi 

 

1. děkuji za vykonanou práci všem členkám spolku. 

2. vzhledem k obecnému zdražování všeho navýšení členského poplatku 

3. Následující podněty směřují na vedení školy, nicméně věřím, že SRPŠ může účinně pomoci 

při jejich řešení: 

3.1. ráda bych apelovala na zřízení důstojné šatny pro taneční obor v budově Na Vozovce. 

Aktuální prostor nevyhovuje velikostí ani hygienicky. Při střídání dětí na výuce to tam vypadá 

jako na přelidněné skládce, oblečení je všude i na zemi, děti nemají místo k sezení. Není tam 

dostatečný prostor pro věšení, sezení, ani stání. Není možné ani otevřít okno, vzduch aby 

pohledal. V teplých měsících tam bývá na omdlení. Tomu nijak neprospívá ani bezprostřední 

napojení na záchod. 

3.2. poprosím také zvážit nákup kvalitnějších hygienických potřeb. Toalety Na Vozovce jsou 

samy o sobě neútulné, celkový retro dojem je umocněn toaletním papírem, který se v ruce 

rozpadá a neplní tak svoji funkci. Papírové utěrky jsou v poslední době u některých umyvadel 

již lepší, bílé. To je pozitivní a tímto velmi prosím zelené papírové utěrky zcela nahradit bílými. 

 


